
Protokoll fört vid Ljusnarsbergs kommunbygderådsmöte 15 januari-24 i Ställdalen   

Närvarande:   
Ställdalens byalag                              Kjell Hansson, Erik Karlsson 
Hörkens bygdegårdsförening              
Högfors Mossgruvans byalag            Andrea Bonow, Solveig Åkerlund 
Kopparbergs hembygdsf.                   Hans Larsson 
Ställbergs byalag  
Yxsjöbergs byalag                              Björn & Annie Florén 
Finnfalls bygdegårsförening              Raymond Fältström, Sture Ekmark  
Dammens byalag                                Göran Ribby                                                                   
Kommunens representant               Ewa-Leena Johansson, Berit Westergren,Mikael Pulkkinen 
 

§ 1. Öppnande; Kjell mötesordförande för mötet inleder, öppnar mötet och hälsar samtliga 
välkomna.  
§ 2. Justerare att jämte ordförande utses Björn Florén. 
 
§ 3. Dagordningen föreslagen dagordningen godkänns.  
 
§ 4. Föregående protokoll mötet gicks igenom och godkände därefter protokollet. Mötet 
enas om att bjuda in kommunekologen till maj mötet för att uppdatera sig lite kring eventuella 
åtgärder för att bekämpa invasiva arter ute i våra kommunorter. 
 
§ 5. Dagens gäst 

Arno Wilting – Informerar om prioriterad inriktning i styrelsen för Hela Sverige ska leva, 
landsbygdsutvecklingen ! Infoblad bifogas som bilaga. Vidare infomerar Arno om sitt 
uppdrag som verksamhetsutvecklare inom ABF, i huvudsak i den norra delen av länet.    

§ 6 Byalagens rapporter av viktig karaktär  

*Ställdalen -  Julmarknad med god uppslutning, cirkeln Ställdalen förr&nu pågår.     

*Högfors-Mossgruvan – julfika med litet deltagande, fiberdragning pågår, årsmöte inom kort 

*Finnfall –. Avhåller årsmötet den 2/3                                          

*Hörken – ingen närvarande 

*Yxsjöberg – haft bildvisning, dock har vattnet på Mässen frusit vid ett tillfälle.   

*Hembygdsföreningen – inget att rapportera just nu 

*Dammen – fiber har dragits in till ytterligare 12 fastigheter, möjligt tack vare tidigare 
satsning.  

§ 7 Kommunen rapporterar  



- Ny kommunchef Mikael Pulkkinen presenterar sig. Bor och har tidigare arbetat i 
Hällefors, nu senast som Samhällsplaneringschef. Ser fram emot sitt nya uppdrag. 

- Berit avslutar sin tjänst 31/1-24 
- Kommande tisdag invigs en pulkabacke vid kanten av ICA parkeringen i Kopparberg, 

den delen som vetter ned mot Rydbergsdal.  
- Ljusnarsbergs kommun firar 400 år i år och vi funderar på om och hur det ska kunna 

firas. Ett förslag lämnas att den 13/7 (fd Treskilling dagen vore ett bra datum)  

§ 8 Uppföljning tidigare lämnade frågor 

Hörken lämnat följande frågor: 

- Skyltar för trafikomledning med anledning av de avstängda bron i Hörken har satts 
upp nu.   

- Möte med Hörken bor om hastighetsdämpande åtgärder på de statliga vägarna har 
hållits och uppföljning kommer ske under början av året.   

- Trygghetspunkterna, vad kommer gälla ? Berit bifogar info i en bilaga till protokollet.  
- Den nya ordningen gällande avfallsinsamlingen diskuteras. Tekniska förvaltningen 

kommer inleda i Hällefors för att sedan bygga ut detta i övriga KNÖL kommuner.  
- Snövallar som läggs upp vid vissa vägar diskuteras. På kommunala vägar finns ett 

krav på snöstopp på plogarna men inte på de statliga vägarna.     

§ 10 Nästa möte –  Yxsjöberg, Mässen   – 25 mars 2024  kl 18.00 

§ 11 Övriga frågor/synpunkter  

Information från Leader angående möjligheter till bidrag för olika projekt till protokollet 
bifogas en presentation samt en film som information.   

Upplåtelseavtal för Magasinet i Högfors efterlysts men vi letar ff.  

§ 12 Avslutning - Mötet avslutades och mötesdeltagarna tackade för fikat som avnjutits efter 
mötet. 

Justeras 

_________________________________                  _________________________________ 

Kjell Hansson, mötesordf                                            Björn Florén, justerare 

___________________________________ 

Ewa-Leena Johansson, sekr    


